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Today, let’s cultivate the holy habit of seeing what God sees when He sees you. 

 
HOW DO WE LEARN TO SEE WHAT GOD  

SEES WHEN HE SEES YOU? 
 
By believing that Jesus: 
 
1. LOVES ________________ LIKE YOU AND ME. 
 

“Then one of the Pharisees invited Him to eat with him. He entered the 
Pharisee’s house and reclined at the table. And a woman in the town who 
was a sinner found out that Jesus was reclining at the table in the Pharisee’s 
house. She brought an alabaster jar of perfume and stood behind Him at His 
feet, weeping, and began to wash His feet with her tears. She wiped His feet 
with her hair, kissing them and anointing them with the perfume. When the 
Pharisee who had invited Him saw this, he said to himself, ‘This man, if He 
were a prophet, would know who and what kind of woman this is who is 
touching Him—she’s a sinner!’”  Luke 7:36-39 (CSB) 
 
“When we were utterly helpless, Christ came at the right time and died for us 
sinners. Now most people would not be willing to die for an upright person, 
though someone might perhaps be willing to die for a person who is 
especially good. But God showed his great love for us by sending Christ to 
die for us while we were still sinners.” Romans 5:6-8 
 

2. ____________________ FORGIVES OUR SINS. 
 

“Jesus replied to him, ‘Simon, I have something to say to you.’ He said, ‘Say 
it, teacher.’ ‘A creditor had two debtors. One owed five hundred denarii, and 
the other fifty. Since they could not pay it back, he graciously forgave them 
both. So, which of them will love him more?’ Simon answered, ‘I suppose the 
one he forgave more.’ ‘You have judged correctly,’ He told him.” 

Luke 7:40-43 (CSB) 
 
“So we praise God for the glorious grace He has poured out on us who 
belong to His dear Son. He is so rich in kindness and grace that He 
purchased our freedom with the blood of His Son and forgave our sins.” 

Ephesians 1:6-7 (NLT) 
 

 
 

3. _______________ US FROM SIN SO WE CAN WORSHIP GOD. 
 

“Turning to the woman, He said to Simon, ‘Do you see this woman? I entered  
your house; you gave Me no water for My feet, but she, with her tears, has 
washed My feet and wiped them with her hair. You gave Me no kiss, but she 
hasn’t stopped kissing My feet since I came in. You didn’t anoint My head 
with olive oil, but she has anointed My feet with perfume. Therefore I tell you, 
her many sins have been forgiven; that’s why she loved much. But the one 
who is forgiven little, loves little.’ Then He said to her, ‘Your sins are forgiven.’ 
Those who were at the table with Him began to say among themselves, ‘Who 
is this man who even forgives sins?’ And He said to the woman, ‘Your faith 
has saved you. Go in peace.’”  

Luke 7:44-50 (CSB) 
 
 

_____________________________ 
is grace-motivated, sacrificial, servant oriented, and 

_______________________ generous. 

 
Soul Tattoo: It’s time for you to break your “alabaster jar” at the  
feet of Jesus. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. sinners  2. graciously  3. redeems  4. worship  5. financially 
 



 

 

 

3. 從罪惡中______________________出來，使我們得以敬拜上帝. 
「於是轉過來向著那女人，便對西門說：「你看見這女人嗎？我進了你的家，

你沒有給我水洗腳；但這女人用眼淚溼了我的腳，用頭髮擦乾。你沒有與我親

嘴；但這女人從我進來的時候就不住的用嘴親我的腳。你沒有用油抹我的頭；

但這女人用香膏抹我的腳。所以我告訴你，他許多的罪都赦免了，因為他的愛

多；但那赦免少的，他的愛就少。」於是對那女人說：「你的罪赦免了。」同

席的人心裡說：「這是什麼人，竟赦免人的罪呢？」耶穌對那女人說：「你的

信救了你；平平安安的回去吧！」  

路加福音 7:44-50 (和合本) 
 

______________________是恩典推動、犧牲、僕人導向 

和______________________施予 
 

靈魂紋身：現在是在耶穌腳旁，打破你的玉瓶的時候了 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. 罪人  2. 恩慈地  3. 救贖  4. 敬拜  5. 慷慨 
 

神聖的習慣：以上帝的眼光看萬事 
塑造未來的自己 – 第三部 

達文•格雷牧師 
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今天，讓我們要學習培養神聖的習慣，以上帝的眼光來看自己 

我們如何學習有上帝眼光的神聖習慣? 
 
透過相信耶穌: 
1. 愛你和我這樣的______________________. 

「有一個法利賽人請耶穌和他吃飯；耶穌就到法利賽人家裡去坐席。那城裡有

一個女人，是個罪人，知道耶穌在法利賽人家裡坐席，就拿著盛香膏的玉瓶，

站在耶穌背後，挨著他的腳哭，眼淚溼了耶穌的腳，就用自己的頭髮擦乾，又

用嘴連連親他的腳，把香膏抹上。請耶穌的法利賽人看見這事，心裡說：「這

人若是先知，必知道摸他的是誰，是個怎樣的女人，乃是個罪人。」 

 路加福音 7:36-39 (和合本) 
 
「原來我們還軟弱的時候，基督就按所定的時候為不敬虔的人死。為義人死，

是少有的；為好人死，或許有人敢做。但基督卻在我們還是罪人的時候為我們

死，神的愛就在此向我們顯明了。」 羅馬書 5:6-8 (新漢語譯本) 
 

2. ______________________寬恕了我們的罪 
「耶穌回應他說：『西門，我有話要對你說。』西門說：『老師，請說。』耶

穌說：『有兩個人欠了某一個債主的錢，一個欠五百個銀幣，一個欠五十個銀

幣。因為他們無力償還，債主就開恩赦免了他們兩個人的債。那麼，這兩個人

哪一個更愛他呢？』西門回答：『我想是那多得赦免的人。』耶穌對他說：

『你的判斷不錯。』」 路加福音 7:40-43 (和合本修訂版) 
 
「為此我們讚美上帝，他已經把榮耀的恩典傾注在我們這些屬於他愛子的人身

上了。  他的仁慈和恩典豐盛到一個地步，他竟藉着自己兒子的血買回了我們

的自由，又赦免了我們的罪。」 以弗所書 1:6-7 (新普及譯本)   


